
Suomen yhtenäiskouluverkosto ry:n hallituksen kokouksen pöytäkirja 

 

 

 

Aika ja paikka: 15.09.2011 klo 21.00, Hamburger Börs ravintola Oscarin Olohuoneessa 

 

Läsnäolijat:  Kimmo Tanttu (pj.), Aaro Partanen, Esa Pasma, Anna Heiskari, Arto 

Nykänen, Seppo Siitonen, Kaj Kanervavuori ja Esko Poikela 

(asiantuntija) 

 

 

 

 

1. Kokouksen avaus 

 Puheenjohtaja avasi kokouksen ja toivotti osallistujat tervetulleiksi. 

 

2. Työjärjestyksen hyväksyminen 

 Hyväksyttiin esityksen mukaan. 

 

3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 

 Hyväksyttiin esityksen mukaan. 

 

4. Yhdistyksen talous 

- Puheenjohtaja totesi yhdistyksen tämänhetkisen taloudellisen tilanteen: tilillä on 

24854,45 €. 08.09.2011. 

 

5. Jäsenet 

Jäsenmäärä 15.9.2011 on 174. 

 

6. Koulutus  

  

6.1. Kaarinan seminaari 16.-17.9.2011 

• osallistujia noin 600 

• iltajuhlaan mahtuu 400 osallistujaa 

• pajailmoittautumista on tullut osallistujille tekstiviesti 

• avajaistilaisuus molemmilla kouluilla klo 9.30 

• bussit kiertävät pajojen vaihtajille ennen lounasta 

• iltapäiväpajojen jälkeen bussit tuovat osallistujat Turkuun hotelleille 

• VPK-talon iltatilaisuus alkaa klo 19 

• lauantaiaamuna Kaarinan lukiolaiset auttavat Kulttuuritalon varustamisessa 

• aamuohjelma 70 lukiolaista esiintyy 

• Kimmo Tanttu ja Esko Poikela lausuvat avajaissanat 

• seminaari päättyy klo 15 

• molempien koulujen järjestelijöille karonkka myöhemmin (lokakuussa) 

• seminaarin osallistujamäärä saatavat tulot kattavat menot 

• hallitus pitää Kaarinan seminaarin arviointikokouksen tammikuussa Educa-

messuilla 

 

 



6.2. Hämeenlinnan seminaari 2012 

• suunnitteluinvestointirahaa on saatu Hämeenlinnan kaupungilta 

• Hämeenlinnan kaupunki on palkannut sihteerin hoitamaan juoksevia asioita 

kevään 2011 ajalle, työntekijä jatkaa Hauholla tuntiopettajana ja hoitaa 

sivutoimisesti seminaarin asioita 

• kolme yhtenäiskoulua on kiinteästi mukana suunnittelussa ja järjestelyistä 

• tekniikka ei vielä riitä valtakunnallisen virtuaalisen seminaarin järjestämiseksi 

• live-esitysten sijaan käytetään tallennettuja verkkoversioita, jotta varmistetaan 

tekniikan toimivuus 

• ohjelma 

o puhujat pääosin varmistettu 

o yritetään saada opetusministeri paikalle puhumaan yhteiskunnallisista 

asioista - Markku Rimpelä ja Seppo Siitonen käyttävät virallisen 

kutsun lisäksi omia verkostojaan 

• tapahtumat pääasiassa Verkatehtaalla, vain ruokailu tapahtuu muualla 

• jokainen suunnittelutoiminnassa oleva yhtenäiskoulu toteuttaa 2-3 pajaa 

• matematiikka, kansainvälisyys ja Comenius, muotinäytös - esillä Kaarinan 

seminaarissa 

• Kirsti Mäensivun osuus sparraajana merkittävä 

• kolmelta koululta tulee ajankohtaisohjelmaa seminaariin Verkatehtaalle 

 

6.3. Tulevat seminaarit 

• Espoo 2013, pj ja sihteeri käyvät alustavan neuvottelun syksyn aikana 

• seminaarin ajankohdan arvioiminen on hyvä miettiä 

Ajatuksia tulevaisuuteen: 

• 2014 seminaarin sijoittuminen Pohjois-Suomeen, esim. uudelleen 

Rovaniemelle? 

• voiko tulevaisuudessa jakaantua esim. alueellisiin seminaareihin, jota Syve 

tukee hallinnollisesti? rohkaisee toimintaan? 

• tarvitsevatko alueelliset toimijat Syven tukea? 

• tarvitaanko Syveä jatkossa? 

• mitä tarkoittaa yhtenäinen perusopetus suhteessa Syven perusperiaatteisiin? 

• aloite Sepolta: onko Syven tehtävä koota yhtenäiskoulujen rehtoreille ja 

apulaisrehtoreille oma seminaari miettimään tulevaisuutta? Mikä on Suren 

osuus? 

Päätettiin, että: 

• Educa-messuille yritetään saada yhtenäisten koulujen rehtorien ja 

apulaisrehtorien ”kokoontumisajot” - Kimmo kutsuu Opettaja-lehden kautta! 

Haaste:  

• Miten saadaan pienten kuntien yksinäiset rehtorit mukaan? 

• Miten otetaan huomioon kunnat, joilla on oma erilainen omalaatuisuutensa 

yhtenäisessä peruskoulussa / isot kunnat - pienet kunnat - kehittyvien seutujen 

uudet koulut - säästösyistä yhtenäistetyt koulut 

 

 

7. Seuraava jäsentiedote 

• seminaariterveiset 

• sählyturnauksesta ( 31.3-1.4.2012 Haukipudas) tiedote 

 



 

8. Hallituksen seuraavat kokoontumiset  

• Mikkelissä (Anttolan ja Mäntyharjun koulut) 1.-2.12.2011 

o kokousta ennen hallituksen jäsenet kartoittavat omat kansainväliset 

yhteydet 

•  27.1.2012 Educa-messuilla 

9. Muut asiat 

• Puheenjohtaja saanut kutsun Espanjan Aurinkorannikon yhtenäiskoulun 20 v. 

juhliin viikolla 43 

•  Päätettiin, että Syve maksaa puheenjohtajan lentomatkan kustannukset. 

Puheenjohtaja hoitaa itse muut kustannukset. 

 

 

10. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 23.24. 

 

 

 Pöytäkirjan vakuudeksi 

 

 

 

 

  Kimmo Tanttu, puheenjohtaja Aaro Partanen, sihteeri  


